

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, OCTOBER 22, 1986

(1)

[Text]

The Sub-Committee on the Disabled and the Handicapped of the Standing Committee on Communications and Culture met *in camera* at 3: 40 o'clock p.m., this day, for the purpose of organization.

Members of the Sub-Committee present: Patrick Boyer, Sheila Finestone, Bruce Halliday and Jean-Luc Joncas.

The Clerk of the Sub-Committee presided over the election of the Chairman.

Sheila Finestone, seconded by Bruce Halliday, moved,—That Patrick Boyer do take the Chair of this Sub-Committee, as Chairman.

The question being put on the motion, it was agreed to.

The Chairman took the Chair.

On motion of Sheila Finestone, it was agreed,—That Bruce Halliday be elected Vice-Chairman of this Sub-Committee.

On motion of Bruce Halliday, it was agreed,—That all Members of the Sub-Committee do compose the Sub-Committee on Agenda and Procedure and that the quorum of the Sub-Committee do consist of the Chairman or Vice-Chairman and one member of each Party.

On motion of Bruce Halliday, it was agreed,—That the Chairman be authorized to permit any two members to hold meetings, to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present.

On motion of Bruce Halliday, it was agreed,—That the Chairman be empowered to authorize that reasonable travelling and living expenses be paid to a maximum of three representatives per organization, when necessary.

On motion of Jean-Luc Joncas, it was agreed,—That the Sub-Committee reimburse, from its approved budget, the Committees and Private Legislation Directorate for the costs of the contractual arrangements entered into on its behalf during the period from September 3 to October 22, 1986.

On motion of Bruce Halliday, it was agreed,—That the Chairman of the Sub-Committee be authorized to retain the services of an Administrative Assistant from October 22, 1986 to September 30, 1987, for a total amount not to exceed \$30,576.00.

At 4: 47 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, NOVEMBER 5, 1986

(2)

The Sub-Committee on the Disabled and the Handicapped of the Standing Committee on Communications and Culture met at 3: 35 o'clock p.m., this day, the Chairman, Patrick Boyer, presiding.

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 22 OCTOBRE 1986

(1)

[Traduction]

Le Sous-comité du Comité permanent des communications et de la culture sur les invalides et les handicapés tient à huis clos, aujourd'hui à 15 h 40, sa séance d'organisation.

Membres du Sous-comité présents: Patrick Boyer, Sheila Finestone, Bruce Halliday, Jean-Luc Joncas.

Le greffier du Sous-comité préside l'élection du président.

Sheila Finestone, appuyée par Bruce Halliday, propose,—Que Patrick Boyer occupe le fauteuil à titre de président du présent Sous-comité.

La motion est mise aux voix et adoptée.

Le président occupe le fauteuil.

Sur motion de Sheila Finestone, il est convenu,—Que Bruce Halliday soit élu vice-président du présent Sous-comité.

Sur motion de Bruce Halliday, il est convenu,—Que le Sous-comité du programme et de la procédure soit formé de tous les membres du Sous-comité: et que le quorum du Sous-comité se compose du président ou du vice-président, ainsi que d'un membre de chaque parti.

Sur motion de Bruce Halliday, il est convenu,—Que le président puisse autoriser n'importe quel deux membres à tenir des réunions, à recevoir des témoignages et à en permettre la publication en l'absence du quorum.

Sur motion de Bruce Halliday, il est convenu,—Que le président ait le pouvoir d'autoriser au besoin le remboursement des frais de déplacement et de séjour jugés raisonnables, et ce jusqu'à trois délégués tout au plus par organisme.

Sur motion de Jean-Luc Joncas, il est convenu,—Que le Sous-comité rembourse, à même son budget autorisé, à la Direction des comités et de la législation privée, les frais courus pour les contrats intervenus en son nom du 3 septembre au 22 octobre 1986.

Sur motion de Bruce Halliday, il est convenu,—Que le président du Sous-comité soit autorisé à retenir les services d'un adjoint administratif, pour la période allant du 22 octobre 1986 au 30 septembre 1987, et ce jusqu'à concurrence de 30,576\$.

À 16 h 47, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 5 NOVEMBRE 1986

(2)

Le Sous-comité du Comité permanent des communications et de la culture sur les invalides et les handicapés se réunit, aujourd'hui à 15 h 35, sous la présidence de Patrick Boyer, (*président*).